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Dank EAELY

Helemaal begrijpelijk natuurlijk dat jullie neutraal moeten blijven. We zouden jullie hulp inderdaad goed kunnen gebruiken
om bij de RIVM, de GGD, FMS en NVIC aan tafel te komen terwijl we nu bottom-up al reeds gestart zijn met het vullen

van deze netwerken met internisten en GGD artsen en huisartsen. Overnigens zien wij nu alle ICUs mn Nederland als groepen

op het platform komen en zijn er verscheidene nationale groepen van honderden pulmonologen, internist-infectiologen en

specialisten ouderengeneeskunde die nu de koppen bij elkaar steken op Siilo. Het zou goed zijn als de bovengenoemde
instanties kunnen zien wat er gebeurt op de werkvloer (dit is netwerkgeneeskunde pur sang!) en dat zi) dan deze vorm van

samenwerken kunnen promoten onderling, eventueel met samenwerking van de professionals die nu reeds bottom-up al aan

het knallen zijn.

Overigens even leuk om te delen op deze (voor)avond, een blije tandarts die een steentje heeft bijgedragen na onze oproep.

Deze is voor jullie om te delen, zonder ons te noemen als je dat wenst. Wederom knap staaltje netwerkgeneeskunde om de

resources snel te kunnen verdelen binnen een regionaal netwerk - of het nou kennis of mondkapjes zijn! Hier krijgen wij
kippenvel van.
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Goede actie van u om dit op deze manier te communiceren . Ik heb vanmorgen

mondkapjes en desinfectantia afgegeven bij de huisartsenpraktijk bij ons in de buurt...

"

16/03/2020, 15:07 &

On 16 Mar 2020, at 17:28, minvws nl> wrote:

ossEXEC

Top!

Hulp als vooral in communicatie? Al dan niet gericht naar de partijen in betreffende regio’s?

We kunnen zeker eigen media inzetten en ook de koepels e.a. ook weer attenderen.

We komen nu ruim over de grens van promoten van specifieke oplossingen. Want er zijn natuurlijk ook andere

spelers die zeggen, ‘dat kunnen wij ook (maar hebben nog niet zo'n bereik als jullie)’.

Dus we moeten even kijken hoe ver we kunnen gaan. Ik zB 2Ivast in cc. want met jullie installed base maken

jullie grote impact die helpt bij wat nu hard nodig is.

Geef graag aan waar we jullie idealiter bij kunnen helpen.
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